

RAMONA STELZER

Ramona Stelzer, artiste contemporaine, trouve sa fascination et son inspiration dans le monde captivant des fleurs - leurs processus, leurs cycles de vie, leurs transformations et leurs altérations subtiles. Avec un penchant pour la peinture à grande échelle, elle invite les spectateurs à vivre des expériences immersives dans ses œuvres d'art. Bien qu'elle se concentre principalement sur les fleurs, son approche artistique a évolué vers une abstraction croissante. Par essence, son art transcende son sujet, devenant un symbole puissant du lien profond qui existe entre l'homme et la nature.

L'art de Ramona est une réflexion sur les multiples facettes de l'existence. Il célèbre la beauté délicate et exquise inhérente aux fleurs, tout en représentant simultanément l'immense pouvoir, la force et l'essence sauvage présents dans le monde naturel. À travers ses œuvres, elle incite les spectateurs à reconnaître et à embrasser leur propre capacité à la fois de fragilité et de résilience, de beauté et de sauvagerie.

La vision artistique de Ramona entrelace l'humanité et la nature, tissant de manière transparente leurs qualités communes en une tapisserie d'interconnexion. Ses œuvres nous rappellent qu'en tant qu'êtres humains, nous avons la capacité d'être à la fois délicats, beaux, puissants, forts et sauvages. En découvrant son art, les spectateurs sont invités à approfondir leur propre lien avec le monde naturel et à contempler l'équilibre complexe entre ces divers aspects de notre existence.

RAMONA STELZER

Ramona Stelzer, a contemporary artist, finds her fascination and inspiration in the captivating world of flowers—their processes, lifecycles, transformations, and subtle alterations. With a penchant for painting on a grand scale, she invites viewers into immersive experiences within her artworks. While her focus primarily revolves around flowers, her artistic approach has evolved towards an ever-growing abstraction. In essence, her art transcends its subject matter, becoming a powerful symbol of the profound connection shared between humans and nature.

Ramona's art serves as a reflection of the multifaceted nature of existence. It celebrates the delicate and exquisite beauty inherent in flowers, while simultaneously representing the immense power, strength, and untamed essence present in the natural world. Through her artwork, she prompts viewers to recognize and embrace their own capacity for both fragility and resilience, beauty and wildness.

Ramona's artistic vision intertwines humanity and nature, seamlessly weaving together their shared qualities into a tapestry of interconnectedness. Her works provide a profound reminder that we, as humans, possess the ability to be simultaneously delicate, beautiful, powerful, strong, and wild. By experiencing her art, viewers are invited to delve deeper into their own connection with the natural world and contemplate the intricate balance between these diverse aspects of our existence.

EXHIBITIONS

Mash Gallery / West Hollywood, CA ([link to exhibition](#))
Feminine Cadence, Group Exhibition, 3/2/24 - 4/13/24

Mash Gallery / West Hollywood, CA ([link to exhibition](#))
Impermanence, Silence, Beauty & More, Group Exhibition, 10/14/23 - 12/9/23

Emily Joubert Home & Garden / Woodside, CA
Represented since 7/23

Emily Joubert Home & Garden / San Francisco, CA
Represented 5/23 - 9/23

Art Market San Francisco / San Francisco, CA
Represented by Perseus Gallery, 4/20/23 - 4/23/23

Salon International d'Art Contemporain / Paris, Carrousel Du Louvre
Represented by Mona Youssef Gallery, 10/21/22 - 10/23/22

Exhibit Art Gallery / Tulsa, OK
Represented since 9/1/22

International Art Museum of America / San Francisco, CA
Evoked By Emotions, Solo Exhibition, 5/03/22 - 6/26/22

San Francisco Women Artists Gallery / San Francisco, CA
Intense Palette, Juried Exhibition, 5/3/22 - 6/26/22

Stanford Shopping Center / Palo Alto, CA
Earth Day Weekend, Solo Pop-Up Exhibition & Live Painting, 4/23/22

San Francisco Women Artists Gallery / San Francisco, CA
Stormy Life Unfolding Beauty, Group Exhibition, 12/11/21 - 1/7/22

Invision Optometry / San Francisco, CA
Midnight Bloom, Art Display, 10/14/21 - 1/7/22

Laguna Art Gallery / Mission Viejo, CA
The Endless Summer Show, Group Exhibition, 10/5/21 - 10/31/21

Five 3 Gallery / Laguna Beach, CA
Emerging Artists, Online Representation, 6/21 - 06/22

Galerie Pinoccio / Weil-Ötlingen, Germany
Roses, Solo Exhibition, 10/22/04

APPEARANCES

Punch Magazine, March 2024 ([link to article](#))
Canvas Rebel Magazine, February 2024 ([link to article](#))
House & Garden Magazine UK, August 2023
Vanity Fair UK, October 2022
Vanity Fair UK, September 2022
Vanity Fair UK, July/August 2022
ZDF, German National Television Network 2021 / 2022